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Dotyczy: konsekwencji ograniczenia przez Ministerstwo Edukacji i Nauki dostępu do 

edukacji publicznej 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W dniu 4 lutego br. Minister Edukacji i Nauki wydał rozporządzenie o zmniejszeniu liczby 

godzin nauczania języka niemieckiego z wymiaru 3 godzin do 1 godziny tygodniowo. Wielu 

rodziców oraz nauczycieli tymi decyzjami jest mocno zaniepokojonych W związku z 

powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie następujących informacji: 

− czy dyskryminacją w zakresie edukacji językowej mają być, w myśl decyzji 

Ministerstwa, objęci tylko uczniowie pragnący uczyć się języka niemieckiego? 

− jakiej liczby gliwickich przedszkoli, szkół podstawowych i ponadpodstawowych 

dotyczyć będzie problem zmniejszenia wymiaru godzin nauczania, a tym samym 

ograniczenia zakresu edukacji publicznej tym zakresie? 

− o ile zmniejszy się subwencja oświatowa dla samorządu miasta Gliwice w wyniku 

konsekwencji stosowania decyzji MEiN w kolejnym roku szkolnym? Czy możliwe jest 

przeprowadzenie szacunków na podstawie dostępnych dzisiaj informacji? 

− jaka jest skala konsekwencji finansowych decyzji dla pojedynczych placówek 

oświatowych? 

− jak zmniejszony wymiar nauczania j. niemieckiego wpłynie na liczbę etatów dla 

nauczycieli prowadzących zajęcia w zakresie nauczania języka niemieckiego? 

 



− czy prezydent miasta bierze pod uwagę możliwość przeciwdziałania skutkom 

ograniczenia przez Ministerstwo Edukacji i Nauki dostępu do edukacji publicznej? 

 

Z wyrazami szacunku 

Michał Jaśniok 


